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Адрес Huafu(Chengde)Glassware Co., Ltd. 
9 Hi-Tech Industry Development Zone 
067000 Chengde City 
Hebei Province

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Stemware, tumblers, beer mugs, pitchers, decanters and vases as well as candleholders and votives.

Huafu was the first Chinese manufacturer of handmade glassware to produce high-quality gold and color-decorated items. At present, we can produce
more than 12000 different items with all types of handcrafting techniques

Huafu Brand is the most successful brand for glassware and giftware in China, which belongs to Huafu (Chengde) Glassware Co., Ltd.,one of the
biggest glassware manufacturers in China. 
Huafu sees innovation in design and have intense innovative ideas & ability to design exquisite glassware . 

We have a professional quality control team who can ensure every piece of glassware from Huafu perfect.Huafu, the ever-increasing brand, is
expecting close cooperation with customers from all over the world, and also welcomes you to be the agent of “Huafu” brand

Company Profile of Huafu(Chengde)Glassware Co., Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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